
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening Onsdag 

5/5 2021 på Logen hos Elna  

Närvarande: Marina Johansson, Magnus Persson, Elna Burén och Jan-Anders 

Håkansson. Marcus Strömberg fanns med på länk. 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes, även protokollet 

från årsstämman och konstituerande styrelsemötet godkändes. 

§ 4 Rapporter: Jan-Anders ska ha möte med OKTV angående vårt avtal som 

upphör 2021-12-31. Måste sägas upp 6 mån innan om inte ny 

överenskommelse träffas. Årsbokslut och revision klar. 

§ 5 Skrivelser: Faktura från OKTV på reparation av luftledningen enligt 

driftavtalet ut till Myrtorpet 24195:- +moms. Ett ägarbyte registrerat och en ny 

medlem. Marcus ändrar i registret. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per den 5/5 382552,28. Jan-Anders gick igenom 

årsbokslutet.   

§ 7 Årsstämma: Vi avvaktar till 17/5 då Folkhälsomyndigheten kommer med 

nya rekommendationer. Ändras reglerna till att man får träffas max 25 

personer kommer vi att ha årsstämma den 8/6. 

§ 8 Nästa möte: Om årsstämman kan genomföras, Torsdag 20/5 kl. 19,00 på 

Logen hos Elna 

§ 9 Övriga frågor: Hemsidan ligger fortfarande nere. 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

Vid protokollet: 

…………………………………………………….           …….………………………………… 

Elna Burén                                                                Marina Johansson                                                                 

Sekreterare          Ordförande 


